
 

Zápis z jednání  
Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice  

ze dne 13. května 2024 
 
Místo a čas konání: víceúčelový objekt TITAN, studentská část, 12:30  
 
Přítomni:  
prof. Ing. Libor Čapek, Ph.D., doc. Ing. František Dušek, CSc., prof. MUDr. Josef Fusek, DrSc., 
doc. Mgr. Filip Grygar, Ph.D., doc. Ing. Michaela Kotková Stříteská, Ph.D., prof. PhDr. Milena 
Lenderová, CSc., prof. Ing. Tatiana Molková, Ph.D., doc. Ing. Pavel Panoch, Ph.D., prof. Ing. Radovan 
Soušek, Ph.D., Ing. Tomáš Fišera, Ing. Zuzana Gojná, Ing. Barbora Hábová 
Omluveni:  
Ing. Petr Bělina, Ph.D. 
Hosté:  
prof. Ing. Jitka Komárková, Ph.D., prof. Ing. Miloš Sedlák, DrSc., prof. Ing. Petra Šulcová, Ph.D., Ing. et 
Ing. Martin Lněnička, Ph.D., doc. Ing. Pavel Čičmanec, Ph.D., doc. Ing. Bohumil Culek, Ph.D., prof. Ing. 
Petr Němec, Ph.D., doc. Ing. Zdeněk Jalový, Ph.D., doc. Ing. Michael Bažant, Ph.D. 

Program jednání: 
1. Zahájení. 
2. Vnitřní hodnocení kvality uskutečňování studijních programů UPCE. 
3. Žádost o změnu garanta bakalářského studijního programu Ekonomika a management 

podniků chemického průmyslu Fakulty chemicko-technologické. 
4. Žádost o změnu garanta navazujícího magisterského studijního programu Filosofie 

Fakulty filozofické. 
5. Kontrolní zpráva bakalářského studijního programu Webové technologie Fakulty 

elektrotechniky a informatiky. 
6. Kontrolní zpráva bakalářského profesně zaměřeného studijního programu Technika, 

technologie a řízení letecké dopravy Dopravní fakulty Jana Pernera. 
7. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty 

zdravotnických studií. 
8. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty 

ekonomicko-správní. 
9. Návrh na úpravu databáze externích hodnotitelů studijních programů. 
10. Dodatek zprávy o vnitřním hodnocení kvality činností UPCE za rok 2023. 
11. Návrh novely směrnice č. 1/2022 Příprava, změny a hodnocení studijních programů na 

UPCE. 
12. Různé. 

 
1. Zahájení. 
Místopředsedkyně Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice (dále jen „RVH“), prof. Molková, 
přivítala na jednání přítomné členy RVH, informovala o rezignaci prof. Kalendy z pozice člena RVH 
a o omluvě dr. Běliny z dnešního jednání. Prof. Molková seznámila přítomné s programem jednání, 
nikdo z přítomných nepožádal o doplnění navrženého programu. Prof. Molková dále požádala 
přítomné o souhlas s přítomností Ing. Hábové na dnešním jednání RVH. 
Přítomní členové RVH byli požádáni o hlasování ke znění programu jednání.  
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh programu byl přijat. 
Jednání RVH bylo zahájeno. 
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2. Vnitřní hodnocení kvality uskutečňování studijních programů UPCE 
Prof. Molková připomněla proces vnitřního hodnocení kvality studijních programů na UPCE 
a seznámila přítomné s plánem projednání závěrů hodnocení za první pololetí roku 2024, kdy bylo 
hodnoceno celkem 16 studijních programů. Na dnešním jednání bude projednáno pět studijních 
programů. 

K jednání se připojil prof. Čapek (12:38) 
 

2.1 Informatika a systémové inženýrství (FES/2017/10/1) a 2.2 Informatics and System Engineering 
(FES/2017/11/1) 
Prof. Molková přizvala k jednání zpravodaje technické odborné komise, prof. Sedláka a prof. Šulcovou. 
Jelikož se jedná o český studijní program a jeho anglickou mutaci, budou na dnešním jednání výsledky 
vnitřního hodnocení kvality navazujících magisterských studijních programů Informatika a systémové 
inženýrství a Informatics and System Engineering projednány společně. 
Prof. Molková přivítala na jednání garantku zmiňovaných studijních programů, prof. Komárkovou, 
která bude zároveň výjimečně i v roli zástupce Fakulty ekonomicko-správní. V budoucnu bude RVH 
při projednávání výsledků vnitřního hodnocení kvality vyžadovat účast zástupce managementu fakulty 
odděleně od osoby garanta studijního programu.  
Prof. Sedlák a prof. Šulcová představili svá stanoviska k hodnoceným studijním programům. Stanovisko 
technické odborné komise přednesl její předseda, doc. Dušek. Garantka studijního programu, 
prof. Komárková, se vyjádřila k realizaci obou studijních programů. Personální změny byly způsobeny 
odchodem kolegů do komerční sféry. 
K bodu jednání byla otevřena diskuse, do které se zapojili prof. Fusek, doc. Dušek, prof. Čapek 
a prof. Molková. Diskuse byla zaměřena především na počet studentů anglického studijního programu, 
výši školného a způsob určování pořadí uchazečů v přijímacím řízení. Prof. Komárková seznámila 
přítomné s plánem fakulty tyto studijní programy celkově inovovat v rámci operačního programu JAK. 
K bodu jednání proběhla uzavřená diskuse. 
Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 2.1:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnotící zprávu navazujícího 
magisterského akademicky zaměřeného studijního programu Informatika a systémové inženýrství 
Fakulty ekonomicko-správní, č. FES/2017/10/1. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
Návrh usnesení k bodu 2.2:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnotící zprávu navazujícího 
magisterského akademicky zaměřeného studijního programu Informatics and System Engineering 
Fakulty ekonomicko-správní, č. FES/2017/11/1. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
2.3 Informatika a systémové inženýrství (FES/2017/3/1) a 2.4 Informatics and System Engineering 
(FES/2017/4/1) 
K projednávání výsledků vnitřního hodnocení kvality bakalářského studijního programu Informatika 
a systémové inženýrství a jeho anglického ekvivalentu Informatics and System Engineering přizvala 
prof. Molková zpravodaje technické odborné komise, doc. Čičmance a doc. Culka. Prof. Molková dále 
přivítala na jednání RVH zástupce Fakulty ekonomicko-správní, proděkanku pro pedagogiku, 
prof. Komárkovou a garanta projednávaných studijních programů, dr. Lněničku.  
Doc. Čičmanec a doc. Culek seznámili přítomné se svými stanovisky, doc. Dušek přednesl stanovisko 
technické odborné komise. Odborná komise se shodla na požadavku nutné stabilizace studijních 
programů, aby v dalším období nedocházelo k velkému množství změn v uskutečňování těchto 
programů. Prof. Komárková okomentovala realizaci těchto studijních programů za management 
fakulty, garant studijních programů její vyjádření doplnil.  
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K bodu jednání proběhla diskuse, která byla zaměřena především na charakter změn realizovaných 
ve studijních programech a jejich odůvodnění, možné ovlivnění profilu absolventa a změny 
personálního zabezpečení se snížením graduačního stupně akademických pracovníků realizujících 
výuku, které by mohly výrazně ohrozit budoucí prodloužení platnosti akreditace. Dále byly diskutovány 
možnosti mezifakultní spolupráce při realizaci projednávaných studijních programů. 
Garant studijního programu byl požádán o vložení studijních opor pro kombinovanou formu studia 
do centrálního úložiště systému ISAK. 
K bodu jednání proběhla uzavřená diskuse. 
Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 2.3:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnotící zprávu bakalářského 
akademicky zaměřeného studijního programu Informatika a systémové inženýrství Fakulty 
ekonomicko-správní, č. FES/2017/3/1. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
Návrh usnesení k bodu 2.4:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnotící zprávu bakalářského 
akademicky zaměřeného studijního programu Informatics and System Engineering Fakulty 
ekonomicko-správní, č. FES/2017/4/1. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 

 
2.5 Engineering of Energetics Materials (FCHT/2018/21/1) 
Na jednání RVH přivítala prof. Molková zpravodaje technické odborné komise, doc. Bažanta a zástupce 
Fakulty chemicko-technologické, děkana, prof. Němce a garanta navazujícího studijního programu 
Engineering od Energetics Materials, doc. Jalového.  
Doc. Bažant seznámil přítomné se svým stanoviskem, stanovisko technické odborné komise přednesl 
její předseda, doc. Dušek. Děkan fakulty se vyjádřil k exklusivitě tohoto studijního programu, která 
je pro fakultu prioritou oproti ekonomické návratnosti. Děkan fakulty dále informoval přítomné 
o udělení licence MVČR pro tento studijní program, do kterého lze díky tomu přijímat uchazeče 
ze širšího spektra zemí.  
Byla otevřena diskuse, do které se zapojili prof. Fusek, prof. Čapek. Diskuse byla zaměřena především 
na problematiku rozšíření licence na více států, především na některé africké země. 
K bodu jednání proběhla uzavřená diskuse. 
Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 2.4:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnotící zprávu navazujícího 
magisterského akademicky zaměřeného studijního programu Engineering of Energetics Materials 
Fakulty chemicko-technologické, č. FCHT/2018/21/1. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
3. Žádost o změnu garanta bakalářského studijního programu Ekonomika a management podniků 

chemického průmyslu Fakulty chemicko-technologické. 

Prof. Molková představila členům RVH žádost Fakulty chemicko-technologické o změnu garanta 
bakalářského akademicky zaměřeného studijního programu Ekonomika a management podniků 
chemického průmyslu. Důvodem pro změnu bylo schválení vnitřní akreditace studijního programu 
Management udržitelnosti podniků, který garantuje dr. Vávra a má v budoucnu původní studijní 
program zcela nahradit. Podmínkou při udělení vnitřní akreditace byla změna garanta původního 
studijního programu, aby byly dodrženy akreditační standardy. Navrhovanou novou garantkou 
je  dr. Munzarová, veškeré podklady měli členové RVH k dispozici na sharepoint úložišti. 
K bodu jednání byla otevřena diskuse, která byla zaměřena na problematiku garantování bakalářských 
studijních programů nehabilitovanými akademickými pracovníky. 
Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
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Návrh usnesení k bodu 3: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje žádost o změnu garanta 
bakalářského akademicky zaměřeného studijního programu Ekonomika a management podniků 
chemického průmyslu, č. FCHT/2018/19/1, Fakulty chemicko-technologické a postoupí informaci 
Národnímu akreditačnímu úřadu. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 

Jednání opustil prof. Čapek. 
 
4. Žádost o změnu garanta navazujícího magisterského studijního programu Filosofie Fakulty 
filozofické. 
Prof. Molková představila přítomným žádost Fakulty filozofické o změnu garanta navazujícího 
magisterského studijního programu Filosofie, důvodem změny je snížení výše úvazku původního 
garanta, doc. Prázného. Doc. Grygar, navrhovaný nový garant, dále informoval o chystaných změnách 
v realizaci studijního programu od začátku nového akademického roku z důvodu ukončení pracovního 
poměru dvou docentů z pracoviště zajišťující tento studijní program. 
K bodu jednání proběhla diskuse. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení. Doc. Grygar se z důvodu střetu zájmů 
hlasování zdržel. 
Návrh usnesení k bodu 4:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje žádost o změnu garanta 
navazujícího magisterského akademicky zaměřeného studijního programu Filosofie, č. FF/2019/78/1, 
Fakulty filozofické a postoupí informaci Národnímu akreditačnímu úřadu. 
Hlasování: 8 pro, 0 proti, 1 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 

K jednání se připojil prof. Čapek. 
 
5. Kontrolní zpráva bakalářského studijního programu Webové technologie Fakulty elektrotechniky 
a informatiky. 
Prof. Molková seznámila přítomné s požadavky kontrolní zprávy bakalářského studijního programu 
Webové technologie Fakulty elektrotechniky a informatiky. Kontrolní zprávu posoudil zpravodaj 
technické odborné komise, doc. Bažant. Stanovisko předsedy odborné komise přednesl doc. Dušek. 
Bylo konstatováno, že zadání kontrolní zprávy bylo splněno. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 5:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí kontrolní zprávu 
bakalářského profesně zaměřeného studijního programu Webové technologie, č. FEI/2022/171/1, 
Fakulty elektrotechniky a informatiky. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
6. Kontrolní zpráva bakalářského profesně zaměřeného studijního programu Technika, technologie 
a řízení letecké dopravy Dopravní fakulty Jana Pernera. 
Doc. Dušek připomněl přítomným zadání kontrolní zprávy bakalářského profesně zaměřeného 
studijního programu Technika, technologie a řízení letecké dopravy Dopravní fakulty Jana Pernera. 
Požadavek na doložení kontrolní zprávy vzešel z projednávání výsledků vnitřního hodnocení kvality 
tohoto studijního programu, fakultě byla dne 4. ledna 2024 zaslána výzva k dodání kontrolní zprávy 
k datu 12. února 2024. Garant k požadovanému datu dodal kontrolní zprávu nevyhovující zadání. 
Fakulta dodala kontrolní zprávu dne 27. března 2024, místopředsedkyně RVH požádala emailem vedení 
fakulty o doplňující informace, které fakulta dodala 23. dubna 2024. Technická odborná komise 
veškeré dodané podklady projednala na svém zasedání dne 25. dubna 2024 se závěrem, že kontrolní 
zpráva ani po doplnění informací nesplňuje požadavek výzvy RVH na doložení existence potvrzení 
o absolvování odborné praxe. Prof. Molková proto požádala přítomného garanta studijního programu, 
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prof. Souška, o doložení potřebných potvrzení. Projednávání tohoto bodu bylo odloženo do příštího 
zasedání. 
 
7. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty zdravotnických 
studií. 
Prof. Molková připomněla přítomným změny méně závažného charakteru v uskutečňování studijních 
programů Fakulty zdravotnických studií, jejichž projednání bylo odloženo z důvodu chybějících 
personálních formulářů akademických pracovníků podílejících se nově na zajištění výuky. Fakulta 
dodala veškeré chybějící podklady. 
K bodu jednání proběhla diskuse zaměřená na využití nově zaváděného informačního systému AKRES 
i pro potřeby hlášení změn v realizaci studijních programů. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 7:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předložené změny 
v uskutečňování studijních programů Fakulty zdravotnických studií. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
8. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty ekonomicko-
správní. 
Prof. Molková seznámila přítomné se změnami méně závažného charakteru v uskutečňování studijních 
programů Fakulty ekonomicko-správní. Doc. Kotková Stříteská její vyjádření doplnila, jedná se o změny 
související s ukončením pracovního poměru akademického pracovníka participujícího na výuce 
v několika studijních programech.  
K bodu jednání proběhla diskuse. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 8:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předložené změny 
v uskutečňování studijních programů Fakulty ekonomicko-správní. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
9. Návrh na úpravu databáze externích hodnotitelů studijních programů. 
Prof. Molková představila návrh na doplnění databáze externích hodnotitelů a návrh na ukončení 
spolupráce s některými externími hodnotiteli. RVH projednání tohoto bodu na svém dubnovém 
jednání přerušila a navrhovatelé byli požádáni o doplnění důvodu pro ukončení spolupráce s externími 
hodnotiteli. Členové RVH měli k dispozici odborné životopisy nově navrhovaných hodnotitelů a také 
zmíněná odůvodnění v sharepoint úložišti RVH. 
Prof. Čapek dále požádal přítomné členy RVH, aby do červnového jednání poskytli vedení RVH další 
návrhy na možné externí spolupracovníky, aby v budoucnu nebyly ohroženy procesy akreditace 
a vnitřního hodnocení kvality nedostatek spolupracujících hodnotitelů. O externích hodnotitelích 
navržených členy RVH bude předseda RVH informovat děkany jednotlivých fakult před červnovým 
jednáním RVH. 
K bodu jednání proběhla diskuse, která byla zaměřena především na proces navrhování nových 
externích hodnotitelů. Seznam nově schválených hodnotitelů je přílohou tohoto zápisu. 
Návrh usnesení k bodu 9:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje návrh na aktualizaci databáze 
externích hodnotitelů Rady pro vnitřní hodnocení 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
10. Dodatek zprávy o vnitřním hodnocení kvality činností UPCE za rok 2023. 
Prof. Molková představila finální verzi Dodatku zprávy o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí 
a s nimi souvisejících činností UPCE za rok 2023 a poděkovala členům RVH za konstruktivní připomínky 
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a komentáře ke sdílenému dokumentu. Materiál bude následně projednán grémii UPCE a jeho finální 
verze bude odeslána Národnímu akreditačnímu úřadu a MŠMT.  
K bodu jednání proběhla diskuse. 
Návrh usnesení k bodu 10:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala předložené znění Dodatku zprávy 
o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností Univerzity Pardubice za rok 
2023 a schvaluje jeho postoupení grémiím Univerzity Pardubice k projednání. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
11.  Návrh novely směrnice č. 1/2022 Příprava, změny a hodnocení studijních programů na UPCE. 
Prof. Molková představila přítomným členům novelu směrnice 1/2022 Příprava, změny a hodnocení 
studijních programů na UPCE, jejíž přílohou budou již projednané standardy pro akreditace studijních 
programů na UPCE.  
K bodu jednání proběhla diskuse, ve které členové RVH projednali veškeré navrhované úpravy. Sporné 
připomínky budou předány prorektorovi pro vzdělávání a kvalitu k dalším úpravám. 
 
11. Různé. 
Doc. Kotková Stříteská upozornila na potřebu doplnění členů Ekonomické odborné komise RVH o členy 
z jiných fakult než je Fakulta ekonomicko-správní, aby mohl být zaručen hladký průběh hodnotících 
procesů komise. 
Prof. Molková informovala o jejím setkání se zástupci studentského sdružení SRUPA, diskuse byla 
zaměřena na zapojení studentů do procesu vnitřního hodnocení kvality. 
Prof. Molková dále informovala o setkání vedení univerzity, jednotlivých fakult a členů RVH s vedením 
Rady Národního akreditačního úřadu. 
 
 
12. Závěr. 
Prof. Čapek poděkoval přítomným za účast a ukončil zasedání. 
 
 
 
 

Pardubice dne 13. května 2024 

 

 

 
prof. Ing. Libor Čapek, Ph.D. v.r. 

předseda Rady pro vnitřní hodnocení  
Univerzity Pardubice 

 
 
 

 
 
 
 
 
Zapsala: Ing. Zuzana Gojná 



Příloha 1: Seznam nově schválených externích hodnotitelů studijních programů SP UPCE. 

Jméno Oblast Specializace Organizace Fakulta 

Pohl Jiří, Ing. Doprava Doprava Siemens Mobility DFJP 

Halásková Martina, doc. Ing., 
Ph.D. Ekonomické obory 

Veřejná správa a veřejná ekonomie 
VŠB - TU Ostrava, Ekonomická fakulta FES 

Halásková Renáta, doc. Ing., 
Ph.D. Ekonomické obory 

Veřejná správa a veřejná ekonomie 
OSU, Pedagogická fakulta FES 

Klímová Viktorie, doc. Ing., Ph.D. Ekonomické obory Regionální ekonomie, regionální rozvoj MUNI, ESF, Katedra regionální ekonomie FES 

Mohelská Hana, prof. Ing., Ph.D. Ekonomické obory Ekonomika a management UHK, FIM FES 

Žítek Vladimír, doc. Ing., Ph.D. Ekonomické obory Regionální ekonomie, regionální rozvoj MUNI, ESF, Katedra regionální ekonomie FES 

Švecová Lenka, doc. Ing., Ph.D. Ekonomické obory Ekonomika a management dopravy VŠCHT, Ústav ekonomiky a managementu FES 

Randák Jan, doc. PhDr., Ph.D. Historické vědy Historie UK, FF FF 

Dědková Jaroslava, doc. Ing., 
Ph.D. Ekonomické obory 

Odvětvová ekonomika a management 
(chemický průmysl) TUL, Ekonomická fakulta FCHT 

Doležal Martin, prof. PharmDr., 
Ph.D. Chemie Organická chemie, farmakochemie UK, Farmaceutická fakulta FCHT 

Hradil Pavel, prof. Ing., CSc. Chemie 
organická chemie/ organická 
technologie UPOL, Přírodovědecká fakulta FCHT 

Mlček Jiří, prof. Ing., Ph.D. Chemie hodnocení a analýza potravin UTB Zlín, Fakulta technologická FCHT 

Obalová Lucie, prof. Ing., Ph.D. Chemie ochrana životního prostředí 
VŠB-TU Ostrava, Institut environmentálních 
technologií FCHT 

Petr Jan, doc. RNDr., Ph.D. Chemie Analytická chemie UPOL FCHT 

Vašinová Galiová Michaela, doc. 
Mgr., Ph.D. Chemie 

ochrana životního prostředí, analytická 
chemie VUT Brno, Fakulta chemická FCHT 

Veselý Jan, prof. RNDr., Ph.D. Chemie organická chemie UK, Přírodovědecká fakulta FCHT 

Grubhoffer Libor, prof. RNDr., 
CSc., dr.h.c. mult. Zdravotnické obory molekulární biologie AV ČR, Biologické centrum ČB FCHT 

Jarošová Darja, prof. PhDr., Ph.D. Zdravotnické obory Ošetřovatelství OSU, Lékařská fakulta FCHT 

Čabala Radomír, doc. RNDr., Dr. Chemie Analytická chemie 
Všeobecná fakultní nemocnice v Praze, 
Ústav soudního lékařství a toxikologie FCHT 

 
 
 


